

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

27. Januar 1703

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

27. 8. Convenerunt nobis hodie quatuor
 cit. In quoniam principi consistat Mice-
 ria. Pueri. Scilicet. Non dubitare potest
 quia miseris sic status hominum temporum,
 cum corruptio moros tam in Ecclesiasticis
 quam in Politicis appareat. Consilia minime
 fide transiguntur, bella majore crudelitate
 agra fraude geruntur. Reperitionis, pueri,
 damentum videtur, quod sola vera gloria
 in deo est, ita miseria extra deum agentibus
 competit. Deus gloriam suis subditis largitur,
 Diabolus in terram suis servis preparat.
 Ideo, principia miseria hodie ratio
 est, quod homines ductum diaboli potius
 quam ductum spiritus dei sequantur. Quia
 vero ita principium rege, quod Diabolus
 hominis, suo imperio illaqueat, ego credo esse
 luxum; Luxus in omnibus rebus, externis,
 quod servitus, sola protem afferunt. Tam-
 sensus demulcet, navetes, carnem et sanguinem
 parit, malis inordinatis, inde procedentibus,
 atque intellectum obfuscant, ceter. Penuria ad
 instrumenta luxus paranda necessaria tanto
 magis anxie conquiruntur, atque ita semel penuria
 in thronum divinitatis erecta, nulli non fraudi
 extortioni, malorum promotioni, turba corruptioni
 aniam praebeat.